
 

  

 

 

 

Barcelona, 19 de desembre de 2023 

 

Molt Honorable Sr. Manuel Balcells i Díaz 

Conseller de Salut de la Generalitat de Catalunya 

Des de l’Associació Metges-Salut pel Català, volem manifestar-li la nostra preocupació 

per la successió de queixes dels usuaris, en no poder utilitzar el català amb normalitat en 

institucions i centres de salut que depenen del seu departament.  

Som conscients que aconseguir normalitzar l’ús del català no es pot fer en un dia, desprès 

de molt de temps d’una certa inacció. Hi ha moltes causes en la regressió de l’ús social 

del català, i el que veiem en l’àmbit de la salut, no és més que un reflex del que passa a 

la societat.  

En qualsevol cas, creiem que per difícil que sigui el camí, cal seguir-lo amb decisió fins 

aconseguir que la utilització de la llengua pròpia del país no sigui font de discriminació, 

sinó que formi part de la normalitat.  

Som conscients que el paper de l’administració i les direccions dels centres és decisiu, 

però amb l’ajut i acompanyament de professionals i usuaris sensibilitzats,  les mesures 

que prengui l'administració seran més fàcils d'aplicar i més efectives en menys temps. 

Per això, reiterem la nostra disposició a col·laborar en totes aquelles iniciatives que es 

vulguin dur a terme des del Departament de Salut en aquesta direcció. 

Aprofitem per desitjar-li unes Bones Festes i un bon any. 

 

Lluís Mont i Girbau 

President de Metges-Salut pel Català 


